
Z á p i s č.4/2010 
ze zasedání Zastupitelstva obce v Hrobicích dne 7.6.2010 v zasedací místnosti OÚ 

(1.patro) 
          
    Přítomni:   Dle prezenční listiny 
 
    Ověřovatelé zápisu:  Zdeněk Kužela, Milan Štefka 
 
    Zapisovatel:  Milena Kobylíková 
 
    Zasedání řídil starosta obce ing. František Gajdošík 
 
    Zastupitelstvo obce (ZO) jednomyslně schválilo program zasedání. 
 
    1. Výběr dodavatelské firmy na zateplení Okálu. 
    2. Úprava rozpočtu. 
    3. Projednání ostatních záležitostí. 
 
   ZO jednomyslně schválilo, že diskuse bude probíhat ke každému bodu zvlášť. 
 
 
K bodu 1 
Starosta obce přednesl návrh pana ing. Míči, který byl na minulém zasedání pověřen, 
aby prověřil, posoudil a doporučil nejvýhodnější firmu pro zateplení domu Okál 
Usnesení č.1/4/2010 
ZO jednomyslně schválilo, aby zateplení domu Okál provedla firma H + M spol. s r.o. 
Zlín-Štípa. 
ZO jednomyslně schválilo, aby stavební dozor prováděl pan Ing. Míča. 
 
K bodu 2 
ZO projednalo 1. úpravu rozpočtu v roce 2010. 
Usnesení č. 2/4/2010 
ZO jednomyslně schválilo 1. úpravu rozpočtu v roce 2010. 
 
K bodu 3 
a) ZO projednalo připomínky pana Ing. Josefa Ševce, které se týkaly mimo jiné: 
    - parkování a umývání aut na chodníku a veřejné komunikaci 
    - vjíždění těžkých nákladních aut do oblastí, kde je pro ně zákaz vjezdu 
    - parkování na komunikaci v zimě  
    - vývoz odpadu na cizí pozemky (černé skladky) 
    - opravit značku „zákaz vjezdu“ na Lukové cestě a přidat tabulku „zákaz skládky“ 
    - nefunkčnost některých kanalizačních vpustí (jsou umístěny příliš vysoko)  
    - propadlá kanalizační vpusť před jeho domem. 
 
b) ZO vyslechlo prezentaci pana Ing. Skalického (Firma Solar Global a.s. Brno)  
     na možnost instalace fotovoltaické elektrárny v katastru obce a výběr vhodné 
     lokality. S ohledem na přípojné místo předložil několik variant, přičemž nejvýhodnější 
     se pro ně jevily dvě oblasti: 
     1. Za průmyslovou zónou k odbočce na Ostratu, směrem západním. 
     2. Asi 100 m pod silnici k Bráblovu před lesem, směrem jižním. 



    Starosta požádal o vyjádření pana ing. arch. Vladimíra Dujku (architekt obce) a paní  
    ing. Ivanu Valachovou (pořizovatel územního plánu).  
    Tito nám doporučují, abychom s ohledem na krajinu nepovolovali výstavbu v tak blízkém  
    okolí obce. Podle nich by v úvahu přicházela průmyslová zóna v Nových Dvorech. 
    ZO vzalo na vědomí. 
 
c) ZO znovu projednalo žádost manželů Boženy a Antonína Štefkových 
    o výpůjčku nebo pronájem části parcely č. 707/1. 
    Usnesení č. 3/4/2010 
    ZO schválilo (5 členů ZO pro, 2 členové ZO proti, 1člen ZO se zdržel hlasování) 
    pronájem části parc. č. 707/1 manželům Boženě a Antonínu Štefkovi 
    za cenu 200 Kč ročně.  
 
d)Starosta obce informoval, že osoba, která provádí zapisování údajů do informačního  
   systému  evidence obyvatel, musí od 1.7.2010 tuto činnost provádět pomocí 
   aplikace Czech POINT@office a k tomu potřebuje mít výřízený vlastní komerční 
   a kvalifikovaný certifikát. Samotnou aplikaci zprovozní osoba, která bude mít u našeho  
   úřadu oprávnění provádět tyto změny. Doposud veškeré změny v evidenci obyvatel pro naši  
   obec prováděl zaměstnanec MěÚ Vizovice, proto navrhl starosta obce, aby to tak  
   pokračovalo i nadále. Z tohoto důvodu zastupitelstvo obce projednalo návrh na uzavření  
   smlouvy o výkonu přenesené působnosti mezi Městem Vizovice a Obcí Hrobice o evidenci 
   obyvatel. 
   Usnesení č. 4/4/2010 
   Zastupitelstvo obce jednomyslně schválilo uzavření Veřejnoprávní smlouvy mezi  
   Městem Vizovice a Obcí Hrobice o výkonu přenesené působnosti 
   (§ 12 odst.1 zák. č. 133/2000 Sb., zákon o evidenci obyvatel) ve správním obvodu 
    obce Hrobice, v souladu s § 63 zákona 128/2000 Sb., o obcích. 
   Smlouva bude uzavřena na dobu určitou do 31.12.2010. 
 
e) Pan Rudolf Halaška vznesl připomínky, že pan Pavel Stuchlík umístil na obecním 
    pozemku obrubníky, které vyčnívají vysoko nad asfaltovou cestu (více než 20 cm), 
    jsou nebezpečné, a také mohou zhoršovat zimní údržbu. 
    ZO projednalo, aby kontrolní výbor situaci prověřil, případně pana Pavla Stuchlíka  
    pozval na příští zasedání. 


